

Title (en)

Reclosable film package of rectangular block form for containing tissue handkerchiefs.

Title (de)

Wiederverschliessbare, quaderförmige Folienverpackung für Zellstofftücher.

Title (fr)

Emballage parallélépipédique refermable formé d'un film pour mouchoirs cellulosiques.

Publication

EP 0451861 A1 19911016 (DE)

Application

EP 91105865 A 19910412

Priority

DE 9004278 U 19900412

Abstract (en)

The film package is provided with a circular segment-shaped closure flap arranged on the front wall and is reclosable by means of adhesive strips, the closure flap being bounded by perforation or weakening lines. Furthermore, it has the following features: a) The adhesive strip (10) has the form of a rectangle with a ratio of sides in the range of 3:1 to 1.5:1, and a non-adhesive gripping tab (11) adjoining the longitudinal side (a), b) the adhesive strip (10) is bonded to the closure flap (9) by at least half the rectangular surface (12), c) the adhesive strip (10) is arranged centrally relative to the width (B) of the front wall (7) and is constructed in such a way that its rectangular surface (12) covers a region of more than 30% and less than 50% of the perforation or weakening line (8), d) the adhesive strip (10) has such a high adhesive force by means of bonding to the closure flap (9) that the latter is torn open in the region of the perforation or weakening line (8) when the adhesive strip (10) is pulled up. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Folienverpackung ist mit einem an der Vorderwand angeordneten kreissegmentförmigen Verschlußlappen versehen und mittels Haftstreifen wiederverschließbar, wobei der Verschlußlappen durch Perforations- oder Schächerungslinien begrenzt ist. Sie weist weiter folgende Merkmale auf:
a) Der Haftstreifen (10) hat die Form eines Rechteckes mit einem Seitenverhältnis im Bereich von 3 : 1 bis 1,5 : 1, und eine an der Längsseite (a) sich anschließende nicht klebende Grifffläche (11), b) der Haftstreifen (10) ist mit zumindest der Hälfte der Rechteckfläche (12) mit dem Verschlußlappen (9) verklebt, c) der Haftstreifen (10) ist in bezug auf die Breite (B) der Vorderwand (7) mittig angeordnet und ist so ausgebildet, daß seine Rechteckfläche (12) einen Bereich von mehr als 30 % und weniger als 50 % der Perforations- oder Schwächerungslinie (8) überdeckt, d) der Haftstreifen (10) weist eine derart hohe Haftkraft mittels Verklebung auf dem Verschlußlappen (9) auf, daß dieser beim Hochziehen des Haftstreifens (10) im Bereich der Perforations- oder Schwächerungslinie (8) aufreißt. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 75/58

IPC 8 full level

B65D 75/58 (2006.01); B65D 75/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 75/5838 (2013.01); B65D 75/08 (2013.01); B65D 2575/586 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] EP 0030601 A1 19810624 - SENNING CHRISTIAN VERPACKUNG [DE]
- [A] DE 8708274 U1 19870813
- [A] GB 1012398 A 19651208 - ICI LTD

Cited by

DE4139924A1; US5307988A; WO2007138391A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9004278 U1 19900621; EP 0451861 A1 19911016

DOCDB simple family (application)

DE 9004278 U 19900412; EP 91105865 A 19910412